

Franckesche Stiftungen zu Halle

**D. Io. Georgii Lieb knecht Mathem. In Vniversitate
Lvdo vicia na P.P. Nec Non Societ. Caesar. Et Regiae Porvss.
Collegae Vberior Stellae Lvdo vicia nae ...**

Lieb knecht, Johann Georg

Gissae, MDCCXXIII.

VD18 13131125

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-203077

21. [20]
D. IO. GEORGII LIEBKNECHT

MATHEM. IN VNIVERSITATE LVDOVICIANA P. P. NEC
NON SOCIET. CAESAR. ET REGIAE PORVSS. COLLEGAE

VBERIOR

STELLAE
LVDOVICIANÆ
NOVITER DETECTAE

ET CVM NVPER

SERENISSIMVS PRINCEPS AC DOMINVS

DN. LVDOV. IOH. GVIL.
GRVNO

LANDGRAVIVS HASSIAE, PRINCEPS HERSFELD.

COMES IN CATTIMELIBOCO &c. &c.

DOMINVS MEVS CLEMENTISSIMVS

LVDOVICIANAE

RECTOR MAGNIFICENTISSIMVS

SCEPTRA CLEMENTISSIME SVSCIPERET

PVBLICATAE

CONSIDERATIO

NONNVLLORVM DVBIIS ET INIQVIS PRAESERTIM
SCOMMATIBVS

LVDOV. PHILIP. THVMMIGII

INTER HALLENSES A. O. P. NOVI CIVISDAM RERVM NA.

TVRALIVM TENTATORIS

OPPOSITA.

GISSAE, LITTERIS IOANNIS MÜLLERI, clb Idcc XXIII.

RECTE NON NEMO:

Vt in via publica proficiscentibus nil cane rabido periculosius est: ita & tali cane & lupis peiores existunt omnes, qui in Astronomia, indies noua & magis certa promittente, aliorum labores scommatibus & rixis exercent, quas tamen & suo tempore PTOLEMÆVS, TYCHO, KEPLERVS, HEVELIVS &c. & nos hodie toties experimur, quoties NOVI QUID IN COELO VISVM indicamus, sicque Dei omnipotentis honorem & Astronomiæ cultum respicimus.